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Gemeente Delft  

t.a.v. het College van Burgemeester en Wethouders  

Postbus 78  

2600 ME DELFT 

 

 

Betreft: Advies beleidsregels vrijlating giften en schadevergoedingen gemeente Delft 2023 

 

 

Delft, 28 november 2023 

 

 

Geacht college, beste burgemeester en wethouders, 

 

Met uw e-mail van donderdag 18 oktober 2023 december 2022 verzoekt u de Adviesraad 

Sociaal Domein een reactie te geven op de Beleidsregels vrijlating giften en 

schadevergoedingen gemeente Delft 2023.  

 

Om te beginnen willen we onze waardering uitspreken dat u op aantal plaatsen in voornoemde 

beleidsregels maatwerk en individualisering noemt en dat er uitgegaan wordt van vertrouwen 

richting de Delftse burger. Dat is geheel in lijn met ons eerder gegeven préadvies: ‘…dat niet 

de gemeente maar de bijstandsgerechtigden zelf dienen bij te houden wat zij aan giften 

ontvangen’. Dit advies verwerkte u reeds in de beleidsregels.  

 

We willen benadrukken wat we in het preádvies schreven, namelijk dat we het belangrijk 

vinden dat de doelgroep van bijstandsgerechtigden in begrijpelijke taal, eventueel ondersteund 

door tekens of symbolen, wordt uitgelegd wat wel en wat niet onder een gift in het kader van 

de P-wet valt. En dat indien een bijstandsgerechtigde twijfelt over of iets nu wel of geen gift is, 

dit eenvoudig te checken is bij de gemeente i.c. een uitkeringsconsulent. Waarbij mensen die 

nieuw in de bijstand instromen niet vergeten mogen worden. 

 

Voor wat betreft de vrijlatingen adviseren we: 

• het genoemde vrij te laten maximum van 1.200 euro te indexeren; 

• op te nemen: de vrijwilligersvergoeding(en) tot het jaarlijks wettelijk vastgestelde 

maximum; 

• ook op te nemen: giften (binnen het kader van de bijstand) bij verjaardagen; 

• de Non-foodbank Delft (artikel 4/ lid 3) letterlijk te noemen; juist omdat hier veelvuldig 

gebruik van wordt gemaakt zoals we in de stad horen. 

 

Wij zien vol vertrouwen uit naar uw reactie. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Harry ter Braak, onafhankelijk voorzitter ASD Delft 


